

A SUMMARY OF THE PANEL DISCUSSION THAT WAS HELD ON 19th & 20th OF NOVEMBER IN TRIPOLI/LIBYA, ON THE MAPUTO PROTOCOL



SOLIDARITY FOR
AFRICAN WOMEN'S RIGHTS
A force for freedom



MOUVEMENT DE SOLIDARITÉ
POUR LES DROITS
DES FEMMES AFRICAINES
Une force pour la liberté

A symposium and workshop were held by Sources of Peace for Women and Youth Rights, as a member of the SOAWR Coalition and the Bridges of Justice for Legal Consultations, at the Sheraton Hotel in the Libyan capital Tripoli city, on the Maputo Protocol for rights of the African women, which was ratified by the Libyan state in 2003.

The event was in participation of the legal advisors, Dr Najia Al-Atraq, Ms Aida Baayou, and the Counsellor Naima Al-Sharif, under the supervision and organisation of Ms Asia Al-Shwehdi, Chairman of the Board of Directors of the organisation "Sources of Peace" and member of SOAWR Coalition the concerned board with the Maputo Protocol, in cooperation with several consultants and experts in the field of women's rights, from civil society organisations, the Ministry of Foreign Affairs, the Women's Committee in the Libyan Parliament, and a representative of the Policy Office in the Prime Ministry.

One of the most important recommendations is to issue a booklet entitled "Libyan Women's Rights under the Maputo Protocol."

ملخص حلقة النقاش التي عقدت في 19 و 20 نوفمبر في طرابلس / ليبيا ، حول بروتوكول مابوتو

عقدت ندوة وورشة عمل من قبل مصادر السلام لحقوق المرأة والشباب ، كعضو في ائتلاف السور وجسور العدل للاستشارات القانونية ، في فندق شيراتون بالعاصمة الليبية طرابلس ، حول بروتوكول مابوتو لحقوق المرأة الأفريقية ، الذي صدقت عليه الدولة الليبية في عام 2003.

وقد شارك في هذا الحدث كل من المستشارة القانونية الدكتورة نجية الأتراق والسيدة عايذة بايو والمستشارة نعيمة الشريف ، تحت إشراف وتنظيم السيدة آسيا الشويهيدي ، رئيس مجلس إدارة منظمة "مصادر السلام" وعضو ائتلاف سورالمجلس المعني بروتوكول مابوتو ، بالتعاون مع العديد من الاستشاريين والخبراء في مجال حقوق المرأة ، من منظمات المجتمع المدني ، ووزارة الخارجية ، ولجنة المرأة في البرلمان الليبي ، وممثل عن مكتب السياسات في البرلمان الليبي رئيس الوزراء.

من أهم التوصيات إصدار كتيب بعنوان "حقوق المرأة الليبية

"بموجب بروتوكول مابوتو